
 1

 

 

 CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 8 ianuarie  2016, 
în sedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
 
      La orele 13,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de  34 de consilieri sunt 
prezenţi 33 de consilieri, absent este domnul consilier Nicolaescu Marius, şedinţa 
fiind statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, d.na Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse 
Umane,  dna Mincă Ana, din partea Biroului Strategii Sinteze Socio Economice 
Sănătate, dl Dumitru Nicuşor, şeful Biroului Informatic, dna Alina Nicolau director 
producţie  Regiea Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,dl.Ciocnitu 
Eduard, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş, dl. Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean 
Salvamont Arges, dl. Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi 
Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei 
Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl Dejanu Iustin, director al Muzeului 
Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl. Popescu Cornel directorul Muzeului 
Judeţean Argeş, dl. Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, dna 
Simona Şerban, directorul Centrului de Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, 
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directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dl. Macovei Adrian, directorul 
D.G.A.S.P.C. Argeş, dl. Roman Vasile, directorul Camerei Agricole Argeş, dna, 
dna Ciocanau Niculina, consilier Preşedinte, dl Voicu Constantin , director Spitalul 
de Recuperare Bradet,dna Tache Andreea, Arhitect Şef , Stan Vasile, Spitalul de 
Pediatrie Piteşti, dna Radu Claudia, consilier Preşedinte. 
 
Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Bună ziua, La mulţi ani! Bine aţi venit la şedinţa extraordinară de astăzi, vă doresc 
să aveţi un an bun, să fiţi sănătoşi, şi să aveţi parte de realizările pe care vi le doriţi. 
Dumnezeu să vă ajute în ceea ce faceţi, pe dumneavoastră şi pe familiile 
dumneavoastră. Dragi colegi, v-am convocat în şedinţă extraordinară pentru că 
Legea Bugetului ne impune o astfel de întâlnire şi făcând precizarea că avem un 
coleg care este în concediu şi doi colegi care sunt întârziaţi, vă propun spre 
aprobare ordinea de zi a şedinţei extraordinare de astăzi 8 ianuarie 2016.  

Supun la vot ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă 
se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 

 
 

- I -  
 
Trecându-se la punctul -I- al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

actualizarii bugetului Județului Argeș, pe anul 2015. - Dl  Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Este o hotărâre de Guvern,  HG nr. 995/2015 
din 29 decembrie în care se alocă suma de 55.000 lei Căminului de Persoane 
Vârstnice Mozăceni. Am dat dispoziţie ca această sumă să fie virată către cămin şi 
astăzi vă supun aprobării această hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 1. 
 
 
                                                                       -   II – 

 
 
Trecându-se la punctul -II- al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

acoperirea deficitului secțiunii de dezvoltare din excedentul bugetului local.    - Dl 
Preşedinte  Grigore Florin Tecău a spus:     
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 

Dl consilier Postelnicescu Marius  - Noi am avut anul trecut, dacă îmi aduc aminte, 
vreo trei proiecte de hotărâre prin care am folosit din excedent pentru goluri de 
casă sau alte transferuri bugetare. Voiam să ştiu de această diferenţă destul de mare 
de 54 de milioane de lei numai pentru dezvoltare de unde a apărut pentru că dacă la 
capitolul de bunuri şi servicii de funcţionare să spunem că am înţelege fluctuaţia, 
ecartul să fie mai mare, la dezvoltare unde sunt investiţii eu ştiu că aceste trebuie 
bugetate din timp adică trebuie sursa de finanţare şi suma este destul de mare. Au 
fost lucrări de investiţii angajate mai multe, au fost valorile mai mari decât cele din 
proiect, mi se pare destul de mult, acoperă tot excedentul. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău   - Doamna director, poftiţi la discuţii. 

Dna director Carmen Mocanu – Bună ziua, avem acest deficit pentru că noi în 
ultima parte a  anului am decontat foarte multe investiţii, pe drumuri în special, au 
venit în luna decembrie foarte multe plăţi şi a trebuit să ne împrumutăm din 
excedent să putem face aceste plăţi pentru că secţiunea de dezvoltare foloseşte 
excedentul. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău   - Ca niciodată, anul acesta, am decontat la 
sfârşitul anului cheltuielile pentru drumuri, pentru că în majoritatea lunilor din an 
conturile la Regia de Drumuri au fost blocate. Au iniţiat o acţiune în justiţie şi au 
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fost deblocate pe la mijlocul lunii decembrie şi au putut să facă plăţi şi în sfârşit să 
achite toate obligaţiile pe care le aveau şi atunci am plătit toate aceste datorii. 

Dl consilier Postelnicescu Marius  – Să înţelg în felul următor, că bugetul a fost 
fundamentat pe anul 2015 pentru un excedent la 58 de milioane de lei şi datorită 
acestui efect pozitiv  avem un excedent de 58 de milioane putem să acoperim golul 
de la dezvoltare de 54 de milioane sau nu este aşa?  

Dna Ciocănău Niculina  – Conform legii finanţelor din excedentul bugetar al 
anului 2014 s-au angajat cheltuieli din hotărări de consiliu judeţean de 58 de 
milioane. S-au dat hotărâri, nu tot ce s-a prins în hotărâri s-a şi plătit, din excedent 
se utilizează numai în secţiunea de dezvoltare şi regularizarea conform închiderii 
bugetare se face efectiv pe ce s-a plătit operaţiunea  din excedent, din soldul 
excedentului se duce în contul 4014 conform legii finanţelor şi se face 
regularizarea numai efectiv pe ce s-a consumat, ca diferenţă să rămână în sold şi se 
adaugă la excedentul anului 2015. Aceasta este regularizarea la închiderea anului 
bugetar 2015. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, să reformulez, cum explicaţi că 
au rămas aceşti bani ca excedent? Am avut lucrări de valori atât de mari care nu s-
au mai efectuat, care nu au mai trebuit plătite? Asta era întrebarea. 

Dna Ciocănău Niculina  – În excedentul anului 2014, au fost sume din hotărări de 
guvern şi aici din ce reţin 9740 mii lei pe investiţii de drumuri care au intrat în 
excedent iar bugetul anului 2015 a fost prevăzut în programul de investiţii. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Îmi cer scuze, noi nu suntem specialişti în 
contabilitate, vă întreb excedent este ceva ce rămâne necheltuit, nu asta înseamnă? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău    – Domnule consilier, este corect, rămân 
necheltuiţi, este vorba despre nişte investiţii pentru care am primit banii, este vorba 
despre podul de la Vultureşti unde încheiem de abia acum licitaţia şi vom începe 
lucrările la 1 martie 2016, dar banii sunt primiţi din anul 2014 aşa cum a spus şi 
doamna director, şi în anul 2015 am primit bani pe Ordonanţa 20 şi 28, mai este 
vorba despre lucrarea de investiţii de la centru I.S.U care se derulează acum, a fost 
începută cu întarziere şi trebuie finalizată. Au fost de asemenea puşi bani în 
bugetul anului 2015 pentru lucrări care nu au putut fi începute mai ales datorită 
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acestor licitaţii întârziate, dar ele se vor desfăşura în acest an. Al doilea aspect 
foarte important pe care  l-a punctat doamna director şi pe care doresc să-l discut 
cu dumneavoastră, tot ce înseamnă excedent şi tot ce înseamnă aceşti bani fac parte 
din capitolul de dezvoltare al Consiliului Judeţean şi nu pot fi duşi la alte capitole, 
spre exemplu să dăm localităţilor pentru dezvoltare, pentru investiţii sau altor 
instituţii sau organisme din cadrul judeţului care vor să utilizeze aceste sume de 
bani. Banii aceştia, numai noi, Consiliul Judeţean, trebuie să-i utilizăm pentru 
investiţii la nivel  judeţean. Mulţumesc.   

Dl consilier Prunaru Iulian  – Doamna director, din cauza aceasta aţi venit la 10 
bani la acest punct şi avem 54.047.395,90 adică 10 bani, aş dori ca altă dată 
dumneavoastră când veniţi ca la punctul 1, să veniţi în mii lei, nu la 10 bani. Eu 
consider că situaţia dumneavoastră este pur financiară şi de aceea aţi venit la 
zecimală, ori veniţi în mii lei ori veniţi în ron, cum aţi venit la punctul 2, pentru că 
ne induceţi în eroare. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău    – Domnule consilier, suma nu am făcut-o 
noi, este primita de la Trezoreria Municipiului Piteşti. 

Dna Ciocănău Niculina  – Bugetul se fundamentează în mii lei fără zecimale, anul 
trecut au fost nişte zecimale ca urmare a unor hotărări de rectificare dar execuţia se 
face în lei . 

Dl consilier Prunaru Iulian  – M-a surprins că la primul punct aţi venit cu şase 
zerouri, trei ascunse şi aici aţi venit la zecimală. Asta a fost situaţia. Bine, vă 
mulţumesc. 

Dl consilier Fulga Marian – Domnule Preşedinte, în primul rând La mulţi ani 
pentru noul an colegilor, aparatului propriu al Consiliului Judeţean, un an mai bun, 
bucurie şi profit de faptul că distinsele noastre colege, reprezentante ale 
departamentului financiar-contabil sunt în faţa noastră, şi aş dori să întreb şi eu 
care este în prezent, exceptând această sumă, excedentul bugetului, aproximativ. 

Dna Ciocănău Niculina  – Astăzi se fac ultimele plăţi şi n-am vrea să avansăm o 
cifră. Soldul care a rămas la sfărşitul anului 2013 din excedentul anului precedent, 
se adaugă  excedentul din secţiunea de funcţionare care se regăseşte în extrasul din 
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trezorerie, vom veni cu ele la momentul potrivit şi cu excedentul care rămâne din 
secţiunea de dezvoltare a bugetului anului 2015. 

Dl consilier Fulga Marian – Aş dori ca pentru şedinţa ordinară să primesc un 
răspuns la această întrebare. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău     
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 2. 
                                                                                                                                                             
 

                                                        -  III - 
 

 

Trecându-se la punctul -III- al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
utilizarea excedentului bugetar pentru acoperirea temporară a golurilor de casă în 
anul 2016. - dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dna Ciocănău Niculina  – Aici este vorba de decalajul între veniturile proprii ale 
Consiliului Judeţean care se încasează acum în luna ianuarie şi cheltuielile care se 
fac tinând cont că cheltuielile de personal se plătesc în 14 ianuarie pentru a angaja 
din acest sold din excedent aceşti 2 milioane de lei în caz că va fi nevoie.  

Dl consilier  Bănică Gheorghe – Domnule Preşedinte, am şi eu o observaţie de 
formă, dacă lucrăm cu lei şi spunem noi 54.047.000, cineva poate să înţeleagă că 
este vorba de 540 de miliarde, ori lucrăm cu lei din moneda actuală dar nu cu lei 
vechi. 

Dna Ciocănău Niculina  – Este vorba de lei noi, nu mai vorim de lei vechi. 

Dl consilier Fulga Marian – Domnule Preşedinte, o remarcă, în perspectiva aderării 
la moneda euro ar fi bine să treacă în paranteză şi în euro. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău     
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 3. 
 
 
Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău – Cu aceasta am încheiat şedinţa, vă 
mulţumesc pentru prezenţă. Să aveţi o zi bună. 

Şedinta s-a încheiat la ora 13.30. 
 
 

 
 
P R E Ş E D I N T E, 
 

    Grigore Florin TECĂU 
                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
                                                                                       
                            Ionel VOICA 

 
 
CONSILIERI : 

 
Sîrbu Gheorghe____________________ 
Tică Manuel______________________ 
Mihăilescu Vasile__________________ 

 


